



TO WHOM IT MAY CONCERN

We, AEC International srl., Italy, confirm that company S.E.T LLC. Moscow, Russia Federation is an Authorized Exclusive Distributor for AEC in Russian Federation. S.E.T LLC. is regularly authorized to sell and promote UPS (under AEC brand) besides being qualified to perform commissioning, service and maintenance works.

We, AEC International srl., Italy, are a limited liability company established and operating in accordance with the laws of the Italian Republic, with our head office at Via Nerviano 55, 1 20044 Lainate, Milan, Italy (hereinafter referred to as "AEC") confirm that SET LLC .(TIN 5003064548) has the right to sell, install, launch and service the supplied equipment.

This authorization is valid until 31.12.2021

К КОМУ ЭТО МОЖЕТ ОТНОСИТЬСЯ

Мы, AEC International srl., подтверждаем, что компания S. E. T LLC. Москва, Российская Федерация является Официальным Эксклюзивным Дистрибьютором AEC в Российской Федерации. ООО "С. Э. Т.". регулярно имеет право продавать и продвигать ИБП (под брендом AEC), а также имеет квалификацию для выполнения пусконаладочных, сервисных и ремонтных работ.

Мы, AEC International srl, являемся обществом с ограниченной ответственностью, созданным и действующим в соответствии с законодательством Итальянской Республики, с нашим головным офисом по адресу Via Nerviano 55, 1 20044 Lainate, Милан, Италия (далее именуемым "AEC") подтверждаем, что ООО "СЕТ"(ИНН 5003064548) имеет право продавать, устанавливать, запускать и обслуживать поставляемое оборудование.

Это разрешение действительно до 31.12.2021

С уважением,

Best Regards,
Bruno Carozzi
Chief Executive Officer

AEC International srl
Part of the AEC Group